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OSNOVNA  ŠOLA  ŽIRI 

Jobstova cesta 22, Žiri 

S v e t   s t a r š e v 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

2. sestanka SVETA  STARŠEV  OSNOVNE  ŠOLE  ŽIRI v šolskem letu 2023/2024, ki je potekal 

v četrtek, 14. marca 2024 s pričetkom ob 17. uri v zbornici šole. 

 

Prisotni: 

Člani sveta staršev OŠ Žiri (v nadaljevanju Svet staršev) 

Klara Prosen, Peter Malovašič, Tina Kavčič, Rok Kavčič, Sabina Kopač, Simon Lukančič, Ana 

Tušek, Matija Cankar, Tina Poljanšek, Matej Smerkolj, Tanja Podobnik, Polona Mohorič Poljak 

Damjan Bajuk, Tanja Ficko Trček, Cvetanka Mitrova, Andreja Podlesek, Katja Čebulj, Petra Mole. 

 

Opravičeno odsotni: Gregor Kurnik, Maja Trček, Tea Kavčič, Tomaž Jenko, Nina Poljanšek, 

Martina Kokelj, Eva Pečelin. 

Odsotna: Amadea Jesenovec Kavčič 

 

Vabljen: Marijan Žakelj, ravnatelj  

 

Zapisnikarica: Damijana Jesenko Capuder 

Za potrebe zapisnika se je sestanek snemal. 

 

Sestanek je vodila predsednica Sveta staršev, Polona Mohorič Poljak (v nadaljevanju Predsednica). 

Ugotovljena je bila sklepčnost. 

 

Soglasno je bil prejet naslednji  

 

d n e v n i   r e d : 

 

1. Potrditev zapisnika 1. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024 z dne 28. 9. 2023 

 

2. Informacija o delu šole v prvem polletju šolskega leta 2023/2024 

 

3. Varstvo vozačev 

 

4. Razno. 

 

 

K 1. točki dnevnega reda: 

Potrditev zapisnika 1. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024 z dne  28. 9. 2023 

 

 Zapisnik 1. sestanka je objavljen na spletni strani šole, predstavnikom Sveta staršev pa je bil 

posredovan tudi po elektronski pošti.  

 

Na zapisnik ni bilo pisnih oz. ustnih pripomb. 

 

S K L E P 1-2:     

Svet staršev je soglasno potrdil zapisnik 1. sestanka v šolskem letu 2023/2024 z dne 28. 9. 2023.  
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K 2. točki dnevnega reda: 

Informacija o delu šole v prvem polletju šolskega leta 2023/2024 
 

Ravnatelj je prevzel besedo in prisotne pozval k spremljanju spletne strani šole, kjer so objavljene  

aktualne informacije o dogajanju na šoli in na kratko povzel: 

 

 Poletne šole v naravi na Debelem rtiču, zaradi vremenske ujme, ki je poškodovala 

nastanitvene objekte, nismo izvedli v predvidenem terminu. Izvedli smo jo v oktobru. Prav 

tako tudi Naravoslovni tabor na Pohorju. Zimsko šolo smo dvakrat prestavili in jo v teh dneh 

izvajamo kot dnevni obisk smučišča na Soriški planini. Planinska šola, ki je bila planirana 

za september, je prestavljena na spomladanski čas. 

 

 Že takoj ob pričetku šolskega leta sta naš učenec in učitelj športa prejela nagrado za najbolj 

fair-play športno potezo lanskega leta. 

 

 Gorenjska banka nam je v sklopu projekta »Žoge vsem zmajčkom« podarila nogometne 

žoge. 

 

 Tudi v tem šolskem letu se naši učenci preizkušajo v hitrostnem zlaganju lončkov, ki poteka 

v okviru kviza Male sive celice. Naša ekipa se je prebila v drugi krog. 

 

 V prvem polletju letošnjega šolskega leta smo staršem ponudili predavanja z naslovi: Ali 

vaš najstnik premalo spi zaradi interneta (oktober), Starši smo otrokom ogledalo – vzgoja z 

zgledom (november) in Radosti in pasti nove tehnologije (februar). 

 

 Tekmovanja iz znanj potekajo po načrtu. Naši učenci so uspešni na različnih področjih. 

Prejeli so že več priznanj na šolskih in državnih tekmovanjih, o katerih smo poročali na 

spletni strani šole.  

 

 Izvedli smo ŽIR-ŽAV in Miklavžev sejem. Dogodka sta bila lepo obiskana, v Šolski sklad 

smo zbrali preko 5.000 €. 

 

 Devetošolci so zbirali odpadni papir. 

 

 Na Tradicionalnem slovenskem zajtrku so posebno pozornost namenili kruhu. Učenci so 

po razredih izvajali spremljevalne aktivnosti in odgovarjali na zastavljena vprašanja. Šest 

učencev je prejelo simbolične nagrade. 

 

 Mlade prostovoljke skrbijo za medgeneracijsko druženje in so dvakrat obiskale starejše v  

domu starejših občanov Senecura v Žireh. 

  

 Naši učenci sodelujejo na raznih likovnih in literarnih natečajih: Naravne in druge nesreče, 

Drevo, natečaj Zveze delovnih invalidov Slovenije, natečaj društva Zveze borcev NOB Žiri,  

Vodni viri škofjeloškega, natečaj Pošte Slovenije Pisma Božičku, natečaj Rima raja … 

 

 Trije učenci 9. razredov so se udeležili Debatnega turnirja, ki je potekalo v OŠ Domžale. 

 

 V nacionalnem projektu spodbujanja bralne kulture »Rastem s knjigo« sodelujejo naši 

sedmošolci. 
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 Tekmovanja iz športa: naši gorski tekači so se v septembru udeležili teka po poteh Starega 

gradu nad Smlednikom. Starejši dečki so medobčinski podprvaki v nogometu in gorenjski 

šolski podprvaki v odbojki. Mlajše deklice pa so postale gorenjske prvakinje v košarki. Na 

Ljubljanskem maratonu pa je v tekmovalnem delu teklo 35 učencev, ki so ekipno zasedli 

odlično 3. mesto. 

 

 Vpis v prvi razred za šolsko leto 2024/2025 se je zaključil. V prihodnjem šolskem letu bomo 

imeli le dva oddelka prvošolčkov. 

 

 Ravnatelj je pohvalil šolske proslave, ki jih organizirajo aktivi učiteljev. V tem šolskem letu 

sta bili to proslava ob dnevu samostojnosti in enotnosti in proslava ob kulturnem prazniku. 

 

 Omenil je tudi razširjen progam - RAP, v katerega je vključenih 144 šol. Naša šola še ni 

vključena, tako da potekajo dejavnosti po starem. Šole se bodo postopno vključevale do 

šolskega leta 2027/2028, vsako leto po 80 šol. 

  

Na podano razlago ni bilo vprašanj in pripomb. 

 

 

K 3. točki dnevnega reda: 

Varstvo vozačev 

Predsednica sveta staršev je razložila, da so v zvezi z varstvom vozačev med občino in starši potekali 

pogovori. Povedala je, da je od občine prejela obvestilo, da je tudi nadzorni odbor potrdil njihovo 

odločitev o zmanjšanju sredstev. Podan je bil predlog da se učitelje razporedi v oddelek varstva 

vozačev, opravljene ure pa upošteva v tretji steber ali pa da se jim plača nadurno delo.  

Ravnatelj je prevzel besedo in povedal, da mu je žal, da se zadeve rešujejo po medijih. Po spletu 

krožijo različne informacije in izračuni, ki niso verodostojni in poudaril, da občina vsak mesec od 

šole prejme izračune, kjer so stroški prikazani razčlenjeno po postavkah. S pomočnikom ravnatelja 

sta bila tudi že na razgovoru pri županu. 

Učitelji imajo z individualnim letnim delovnim načrtom, ki ga določijo ob začetku šolskega leta, že 

načrtovano delovno obveznost. Razložil je, da je tretji steber obveznost, ki jo učitelj mora opraviti 

da nadomesti dneve, ki jih porabi med počitnicami. Učiteljev zato ne moremo dodatno 

obremenjevati. Letos se soočamo s povečanim številom bolniških odsotnosti, kar pomeni tudi več 

nadomeščanj. Trenutno imamo varstvo vozačev rešeno do konca šolskega leta. Z novim šolskim 

letom bomo ure učiteljev lahko razporedili drugače. 

Od občine do sedaj še nismo prejeli sistemizacije delovnih mest za šolsko leto 2023/2024.  

 

Odgovoril je tudi na vprašanje staršev, ki predlagajo, da bi varstvo vozačev raje izvajali zjutraj 

namesto popoldne. Povedal je, da šola zjutraj ni zaklenjena in da se učenci lahko zadržujejo v šoli, 

tudi če nimajo organiziranega varstva. Razmišlja, da bi jim namenil stari večnamenski prostor. 

 

Razložil je tudi problem kadrovanja. Do konca šolskega leta se bodo upokojile tri učiteljice, do 

konca koledarskega leta pa še dve učiteljici in hišnik. 

 

 

K 4. točki dnevnega reda: 

Razno 

Ravnatelj je povedal, da je od predstavnice 7. a razreda prejel pritožbo nad delom šolske 

zobozdravnice. Prebral je dopis, ki ga je prejel po e-pošti. Ravnatelj se je z zobozdravnico pogovoril 

in podal njeno razlago. Izpostavljen problem je bil v zvezi z izdajo napotnic za ortodonta. 

Ortodontka v Idriji odhaja v pokoj in ne sprejema novih pacientov. Le slaba tretjina otrok z 

napotnico dobi aparat. Na delo zobozdravnice do sedaj ni bilo pritožb, starši so z njenim delom 

zadovoljni. 
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Za učence 7. r potekajo predavanja iz zdravstvene vzgoje, ki jih opravljajo zdravstvene delavke iz 

ZD Škofja Loka in vključujejo tudi spolno vzgojo. 

 

Predsednica je vprašala predstavnike staršev, če se strinjajo, da so njihovi e-naslovi objavljeni na 

spletni strani šole. Predstavnik staršev 3.b je povedal, da predstavniki že ob prvem sestanku s starši 

v razredu dogovorijo komunikacijo in si zaupajo kontaktne podatke in da objava na spletni strani 

šole ni potrebna. 

 

Soglasno je bil sprejet sklep, da če starši kontaktirajo predsednico in jo vprašajo za e-naslov 

predstavnika njihovega razreda, mu ga predsednica lahko zaupa. 

 

Ravnatelj je povedal, da obnavljamo Vzgojni načrt šole, ki ga bodo v obravnavo prejeli tudi starši. 

 

Stekla je debata glede sprejemanja različnosti, obnašanja naših učencev do oseb, ki so drugačne, 

tudi do oseb s posebnimi potrebami.  

 

Drugih vprašanj in pripomb ni bilo. 

 

Ravnatelj je poudaril sprotno reševanje problemov in pozval predstavnike, da morebitne težave in 

vprašanja takoj javijo njemu na elektronski naslov, da ne čakajo na naslednji sklic sestanka. 

 

Predsednica se je prisotnim zahvalila za udeležbo in jim zaželela uspešno delo še naprej. 

Sestanek se je zaključil ob 18.30. 

 

 

Žiri, 20. 3. 2023 

 

Zapisala:         Sestanek vodila: 

Damijana Jesenko Capuder       Polona Mohorič Poljak 


